
BOGO BRATINA: »V letu 1975 je pred nami veliko nalog, pomembnih zo
slehernega občana!«

,,Kot predsednik izvršnega sveta
občinske skupščine Moste-Polje ste
pri svojem delu naleteli na proble-
me, ki pa so bili najbrž nujni, saj je
izvršni svet letos prvič konstituiran.
Prosim, povejte na kiatko občanom,
kako je potekalo delo izvišnega
sveta, kje so se pojavljale težave, kaj
je bilo treba storiti, da bi jih odpra-
vili in kakšno politiko je izvršni svet
vodil leta 1974."

- Ce naj delo izvršnega sveta
predstavim najprej v številkah, po-
tem naj ugotovim, da smo od me-
seca maja do konca leta imeli 19 sej
Ln več sestankov posameznih odbo-
rov, več posvetov in razgovorov,
potrebnih za delo IS.

Dosedanje delo je pokazalo na-
slednje. Prvič, da gre za pomembno
funkcijo IS v fazi oblikovanja gradiv
za seje skupščine in njenih zborov.
Drugič, da pot do realizacije sklepov

in stališč skupščine ni vedno lahka,
saj je potrebno aktiviiati, usmerjati
in koordinirati delo vrste subjektov,
ki sodelujejo v procesu uresničeva-
nja. In tretjič, da je za opravljanje
tako kieativno izvršilne funkcije po-
trebna ne le dobra volja, temveč in
predvsem dobra organiziranost dela
IS, njegovih organpv, ustrezna ka-
drovska zasedba in ustiezne delovne
možnosti.

Ker je običaj, da ob zaključku
leta tako ali drugače - ocenjujemo
preteklo delo, naj rečem, da smo se
v preteklih mesecih tiudili čim do-
sledneje uresničevati dogovorjene
naloge. Seveda smo pri tem imeli
tudi težave, ki so normalne pri delu
novoustanovljenega izvršnega sveta
in novega političnega sistema in
dela.

>rAli bi našim bralcem opredelili
delo, ki č_aka_i2vršni svet v letu
1975, in konkietne naloge, ki stoje

pred njim, ter čemu se bo izvršni
svet v letu 1975 najbolj posvetil?"

- V letu 1975 bo IS vlagal na-
daljnje napore pri uresničevanju
vrste nalog, začetih pied več leti ali
Ietos, upoštevajoč sprejete rešojucije
v družbenoekonomski politiki za
leto 1975.

IS bo moial v prihodnjem letu
posvetiti posebno skib oblikovanju
srednjeročnega razvojnega progia-
ma, delu pravkar ustanovljenih
samoupravnih skupnosti ter nekate-
rim konkretnim nalogam, kot so:
uresničevanje srednjeročnega pro-
grama, stanovanjska gradnja in pri-
prave za naslednje srednjerocno
obdobje glede realizacije izgradnje
ITS cone, izgradnje šol in vzgojno-
varstvenih zavodov. Nadalje bomo
posvetili veliko pozornost gradnji
objektov družbenega standaida v
KS, nadaljevanju akcye za razvoj
trgovske mreže in drugo.


